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ZAPISNIK 
 

5. seje Sveta staršev  dne, 2. 6. 2014 
s pričetkom ob 18. uri v prostorih šolske knjižnice 

 
Prisotni: Tomaž Čeplak, Petra Moškon, Arty Rodošek, Edita Anet Kante, Darja Kozar, Mateja 
Logar Bezjak, Peter Ambrožič, Boris Frank, Maja Kranjc Završnik, Tanja Maček, Maja Ravnjak, 
Vladimir Stoper, Aleksander Županek 
Odsotni: Primož Hedl, Natalija Robič, Tanja Miličič, Karin Bejo 
 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 4. seje 
2. Soglasje staršev za skupno nabavno ceno delovnih zvezkov in drugih učnih gradiv 

za š.l. 2014/2015 
3. Predlogi za š.l. 2014/2014 

 
Predsednik je pozdravil prisotne in predstavil dnevni red.  
 

K 1 

 
Predsednik je prebral sklepe 4. seje Sveta staršev. Na zapisnik ni bilo pripomb. 
G. ravnatelj je prisotne seznanil, da bosta s prihodnjim šolskim letom dežurala dva učenca, 
pravilnik o hišnem redu pa bo sprejet takrat, ko bo znana situacija po izvedbi zamenjav oken in 
vhodnih vrat. Predvidoma bodo med šolskimi počitnicami zamenjana vsa okna in vrata, obnova 
fasade je predvidena za prihodnje leto. Za obnovo šolskih igrišč bo MO Maribor pripravila razpis.  
 

K 2 

 
G. ravnatelj je predstavil »Predlog za izbor delovnih zvezkov in učnih gradiv za šolsko leto 
2014/2015. Starše je seznanil, da so se cene delovnih zvezkov znižale za 21,80%. 
Vsi starši, ki so bili prisotni na sestanku, so s podpisom potrdilo predlog za izbor delovnih zvezkov 
in učnih gradiv za š.l.2014/2015. 

 

K 3 

 
G. ravnatelj je Svet staršev seznanil z novostmi v zvezi s finančnimi izplačili s strani MO Maribor 
in MIZŠ. Obseg sredstev ne zadošča za normalno delovanje šole, zato bo morala šola v 
prihodnje delovati zelo racionalno, predvideno je tudi krčenje posameznih dejavnosti (ure DSP, 
jutranje varstvo, interesne dejavnosti, manjše učne skupine…). Šola bo tako še naprej 
zagotavljala večino programov, predvidenih za osnovno šolsko izobraževanje.  
 
Vpeljan bo tudi  projekt MEMO šola, ki nadarjenim učencem daje boljše pogoje za razvoj svojih 
umskih potencialov. 
 
G. ravnatelj je povedal, da OŠ Kamnica ni bila izbrana v postopno uvajanje prvega tujega jezika v 
2. razred v š.l. 2014/2015.   
 
G. Arty je predlagal, da se za novoletne koledarje fotografira samo posamezen razred. 
 
Sestanek je bil zaključen ob 19.uri. 
 
V Kamnici, 10. 6. 2014 
 
 

Zapisala: 
Simona Merc 

 Predsednik Sveta 
staršev 

Peter Ambrožič 
 

 


